

D BATAM TOUR PACKAGE

NOTE: ALL RATES ARE BASED PER PERSON UNLESS STATED | ROOMS SUBJECT TO AVAILABILITY | TOUR ITINERARY/SEQUENCE SUBJECT TO CHANGE | BED TYPES ARE SUBJECT TO AVAILABILITY UPON CHECK-IN, REQUEST MADE ARE NOT GUARANTEED.

FERRY SCHEDULE/渡轮时刻表 (MAJESTIC FAST FERRY): HBF – BTC - HBF

Departure/出发: 0810HRS (FIXED)

Return/回程: 1430 / 1515 / 1600 / 1645 / 1730 / 1830 (Subject to availability/视供应情况而定)

PACKAGE INCLUDES/配套包含:

- Round-trip Ferry Tickets / 从新加坡到巴淡岛的往返渡轮票,包括所有税费
- 1N Stay with Hotel Breakfast / 酒店客房住宿,含每日早餐。
- 01 Day Batam City and Shopping Tour with English or Mandarin or Bilingual Speaking Guide. 巴淡岛城市和购物一日游基于行程,有英语或华文或双语导游。
- Complimentary 01 Light breakfast at Gold Coast Batam (Note: Breakfast will be provided, but it will be forfeited in case of traveler missing the ferry or changing to the 2nd day tour package).
 - 01 巴淡黄金海岸免费享用清淡早餐 (注:提供早餐,但若错过渡轮或改成第2天旅游套餐,早餐将被没收)
- 01 Seafood Lunch will be served at Golden Prawn / 01 海鲜午餐将在Golden Prawn 享用
- Free entrance ticket to The Illusion / 幻象的免费门票。
- Air-conditioned coach as per itinerary / 根据行程安排空调巴士

PACKAGE EXCLUDE/配套不含:

- SGD 4/pax Tipping for Guide and Driver / 导游和司机小费为 4 新元/人
- Travel Insurance, room service, optional tour, porterage fee, VISA fee and other personal expenses 个人保险、客房服务、可选旅游、搬运费、签证费以及所有纯个人性质的费用。

[AG:168 | 050625]





8858 6778



DAY 01

(Singapore Time)

Assemble 90 minutes before departure time at Harbourfront Centre, please proceed to the Ferry Operator's counter to collect your boarding pass. It will be based on the confirmation ferry operator provided. The ferry journey from Singapore to Batam usually takes around 45 minutes to 1 hour.

(Local Time)

Upon arriving at the International Ferry Terminal and completing immigration and customs clearance, you will be warmly welcomed by PT. Nusajaya Indofast T&T's experienced and friendly Local Guide easily identifiable by their Red Color Uniform.

They will then escort you to an air-conditioned bus where we will commence our One Day Batam City & Shopping Tour. During the tour, we will visit various attractions en route:

- Light breakfast at Gold Coast Batam with scenic views and photo spots.
- \Box Water sports at Elite Adventure & Sea Sport (own expense).
- Visit Cheng Ho Mosque, showcasing Chinese-Islamic architecture. Tour Koffie Factory and enjoy a healthy coffee tasting.
- Factory Layer Cake shopping with tasting session.
- Visit The Illusion Studio for 3D art and fun optical illusions.
- Seafood lunch at Golden Prawn Restaurant.
- Watch Kuda Lumping cultural dance (voluntary donation).
- Visit Dino's Gate, mini-zoo & replicas (own expense).
- Optional Go-Kart racing and shop at Batik & Golden Factory Outlet.
- Visit the serene Buddhist Temple.
- Shopping at Batam Mall with discounts and local snacks.
- Optional traditional massage (own expense).

At the end of the itinerary, we will conclude our day of adventure and exploration.

After the tour end Estimation 1730, we will transfer you to your hotel for check-in and relaxation.

You can unwind and enjoy some well-deserved rest after a day of exciting activities.

Please note that the itinerary is subject to change without prior notice due to unforeseen conditions or situations.

They will ensure that you have the best possible experience throughout the tour, taking into account any unforeseen circumstances or opportunities to enhance your visit. We hope you have a wonderful and memorable time during our Batam City & Shopping Tour!

DAY 02

On day 2 of the itinerary, you can enjoy a leisurely breakfast from 06:00 to 10:00 hrs. After breakfast, the time is yours to relax and have free leisure time. At 11:00 hrs, it will be time to check-out from the hotel. After checking out, you will be transferred to the ferry terminal.

The pick-up service timing will be approximately between 11:00 hrs to 12:00 hrs. The exact time will be communicated by the guide upon your arrival. The transfer will be conducted by joining a group with other travelers or using a seat-in-coach service.

<u>.......</u> (新加坡时间)

请于出发时间前90分钟在港湾中心集合,前往渡轮运营商柜台领取 登船证。它将基于渡轮运营商提供的确认信息。 从新加坡到巴淡岛的 渡轮旅程通常需要约45分钟至1小时。

(当地时间)

抵达国际客运码头并完成出入境和清关后, 您将受到 PT 的热烈欢迎。 Nusajaya Indofast T&T 经验丰富、友善的本地导游穿着红色制服 很容易辨认。 然后,他们将护送您前往一辆空调巴士,在那里我们将 开始我们的巴淡岛城市和购物一日游。行程中,我们将参观沿途的各 个景点:

- 在 Gold Coast Batam 享用简约早餐,欣赏美景并拍照留念。
- 在 Elite Adventure & Sea Sport 体验水上运动(自费)。
- 参观 郑和清真寺,欣赏中式伊斯兰建筑风格。
- 参观 咖啡工厂,体验健康咖啡品鉴。
- 参观 千层蛋糕工厂, 品尝美味千层蛋糕并选购。
- 参观 The Illusion Studio,体验 3D 艺术和有趣的光学幻觉。
- 在 Golden Prawn 餐厅 享用海鲜午餐。
- 欣赏 Kuda Lumping 文化舞蹈(可自由捐赠)
- 参观 Dino's Gate,探索迷你动物园和恐龙模型(自费)。
- 可选体验 卡丁车竞速,并在 Batik & Golden Factory Outlet 购
- 参观宁静的 佛教寺庙,感受禅意氛围。
- 在 Batam Mall 购物,享受折扣并购买当地特色小吃。
- 可选体验 传统按摩(自费)。

行程结束后,我们将结束这一天的冒险和探索。 行程结束(预计 1730) 后,我们将送您至酒店办理入住和放松。经过一天的精彩活动 后,您可以放松身心并享受应有的休息。请注意,由于不可预见的情 况或情况,行程可能会有所更改,恕不另行通知。他们将确保您在整 个旅行过程中获得最佳的体验,并考虑到任何不可预见的情况或机会 来增强您的访问体验

我们希望您在我们的巴淡岛城市和购物之旅中度过美好而难忘的时光!

天的06:00至10:00您可以悠闲地享用早餐。 您可以放松身心、享受自由的休闲时光。 早餐后, 11:00 是从酒店退房的时间。退房后,您将被送往渡轮码头 接机服务时间大约为 11:00 至 12:00。具体时间将在您抵达后由导游

接送服务将通过与其他旅客组成的团体或使用巴士座位服务进行。

[AG:168 | 050625]



8858 6778



